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JUDEȚUL HUNEDOARA

MUNICIPIUL HUNEDOARA

SECRETAR GENERAL

CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL

încheiat cu ocazia şedinţei ordinare

aConsiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 23.12.2022

Conducerea şedinţei este exercitată de către domnul Voinia Claudiu Sorin care a fost
aleasă  preşedinte  de  şedinţă  prin  Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara  nr.
434/2022, adoptată prin vot deschis cu majoritate simplă. 

Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 3 luni.
Ședinţa ordinarăse desfășoară  cu participarea fizică a consilierilor locali, în Sala de

Conferinţe din incinta clădirii Sitului Industrial „SSA Hunedoara” situată în municipiul Hunedoara,
str. Furnalelor, nr. 2B.

Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”.

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Doamnelor  și  domnilor  consilieri,  declar  deschisă  şedinţa  de  astăzi  a  Consiliului
Local  al  Municipiului  Hunedoara,  anunţându-vă  că  din  totalul  de  21 consilieri  şi-au  înregistrat
prezenţa un număr de 19 consilieri. În urma apelului nominal făcut, lipsește motivat domnul Sevastru
Bujor Virgil și nemotivat d-nul Gherman Petre Lucian.

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de dreptd-nulPrimar Dan Bobouțanuşid-
nul Secretar General Militon Dănuț Laslău.

Ca  invitaţi  participă  directori,  şefi  de  birouri  şi  servicii  din  cadrul  primăriei
Municipiului Hunedoara.

Consiliul local a fost convocat prin Dispoziția nr. 1857/2022, iar proiectul ordinii de
zi este menționat în anexa la aceasta.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara nu a avut obiecţii până  la data prezentei
şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în ședințele Consiliului Local desfășurate în data
de 29.11.2022,  08.12.2022, 13.12.2022, 15.12.2022 și 19.12.2022 .

Procesul  verbal  al  şedinţei  anterioare din data de19.12.2022,a fost  semnat de către
Secretarul General, precum şi de către preşedintele şedinţei şi se supune aprobării Consiliului Local.”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Procesul verbal se aprobă în unanimitate.
Dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta proiectul ordinii de zi.”

D-nul   primar   Dan Bobouțanu:

„Propun completarea ordinii  de zi  prin  introducerea după  punctul  24 a următoarelor  proiecte  de
hotărâri:

1.  Proiect  de hotărâre nr.585/20.12.2022 pentru  modificarea Hotărârii  Consiliului  Local  nr.
175/2020 privindaprobarea documentației de avizare a lucrărilor de intervenție (DALI) şi  a
indicatorilor  tehnico-economici  pentru  obiectivul  de  investiție  ”Reabilitarea/  modernizarea/
dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic (licee tehnologice și școli profesionale)
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din  municipiul  Hunedoara  –  Liceul  Tehnologic  ”Constantin  Bursan”,  atelier  școală  +  corp
liceu”- clădire corp liceu.

2.  Proiect  de  hotărâre  nr.586/20.12.2022  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Local  nr.
174/2020 privind  aprobarea documentației  de avizare a  lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  şi  a
indicatorilor  tehnico-economici  pentru  obiectivul  de  investiție  ”Reabilitarea/  modernizarea/
dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic (licee tehnologice și școli profesionale) din
municipiul Hunedoara – Liceul Tehnologic ”Constantin Bursan”, atelier școală + corp liceu”-
clădire atelier școală.

3.  Proiect  de  hotărâre  nr.587/20.12.2022  privind  aprobarea  proiectului  „Reabilitarea/
modernizarea/ dotarea unităților de învățământ profesional și tehnic (licee tehnologice și școli
profesionale) din municipiul Hunedoara – Liceul Tehnologic ”Constantin Bursan”, atelier școală
+ corp liceu” și a cheltuielilor legate de proiect.

4.  Proiect  de hotărâre nr.  588/20.12.2022  pentru modificarea Hotărârii  Consiliului Local nr.
135/2020 privind  aprobarea documentației  de avizare a  lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  şi  a
indicatorilor  tehnico-economici  pentru  obiectivul  de  investiție  „Reabilitarea/  modernizarea/
dotarea  unităților  de  învățământ  obligatoriu  (învățământ  primar și  gimnazial)  din  municipiul
Hunedoara - Colegiul Național de Informatică ”Traian Lalescu” –  clădire învățământ primar +
clădire învățământ gimnazial”- CORP A.

5.  Proiect  de  hotărâre  nr.  589/20.12.2022 pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Local  nr.
136/2020 privind  aprobarea documentației  de avizare a  lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  şi  a
indicatorilor  tehnico-economici  pentru  obiectivul  de  investiție  „Reabilitarea/  modernizarea/
dotarea  unităților  de  învățământ  obligatoriu  (învățământ  primar și  gimnazial)  din  municipiul
Hunedoara - Colegiul Național de Informatică ”Traian Lalescu” –  clădire învățământ primar +
clădire învățământ gimnazial”- CORP B.

6.  Proiect  de  hotărâre  nr.  590/20.12.2022   privind  aprobarea  proiectului  „Reabilitarea/
modernizarea/ dotarea unităților de învățământ obligatoriu (învățământ primar și gimnazial) din
municipiul Hunedoara - Colegiul Național de Informatică ”Traian Lalescu” –  clădire învățământ
primar + clădire învățământ gimnazial” și a cheltuielilor legate de proiect.

      7  Proiect  de  hotărâre  nr.  592/20.12.2022 privind  aprobarea  rectificării  bugetului  local  al
municipiului Hunedoara, pe anul 2022.

8. Proiect de hotărâre nr. 593/20.12.2022  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi 
cheltuieli pe anul 2022 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, 
aflate în subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

9.  Proiect  de  hotărâre  nr.594/20.12.2022pentru  modificarea  și  completarea  Hotărârii  Consiliului
Local  nr.  164/2018 privind aprobarea contractării  unei  finanțări  rambursabile  interne/externe
pentru  realizarea  obiectivelor  de  investiții  de  interes  local,  cu  modificările  și  completările
ulterioare.

10. Proiect de hotărâre nr.595/21.12.2022 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii 
publici şi personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului 
Hunedoara, a instituţiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate în subordinea 
Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2023.

11. Proiect de hotărâre nr. 596/21.12.2022  privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul
contractual  din  cadrul  Clubului  Sportiv  Corvinul  1921  Hunedoara,  aflat  în  subordinea
Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2023.

12.  Proiect  de  hotărâre  nr.    597/21.12.2022  privind  stabilirea  salariilor  de  bază  pentru
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funcţionarii  publici  şi  personalul  contractual  din  cadrul  Direcției  de  Asistență  Socială  a
municipiului  Hunedoara,  serviciu  public  cu  personalitate  juridică  din  subordinea  Consiliului
local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2023.

13. Proiect de hotărâre nr. 598/21.12.2022privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul
contractual  din  cadrul  Unității  de  Asistenţă  Medico-Socială  ”Părintele  Arsenie  Boca”  din
subordinea Consiliului Local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2023.

14.  Proiect  de  hotărâre  nr.  599/22.12.2022  privind  acordarea  unui  mandat  special
reprezentantului  Municipiului  Hunedoara  în  Adunarea  Generală  Ordinară  a  Acționarilor  la
Societatea APA PROD S.A. 

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

„Supun la vot ordinea de zisuplimentată, care se aprobăîn unanimitate.

Ordinea de zi modificată se va renumerota în mod corespunzător.

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, informez pe domnii consilieri care se
află în conflict de interese, în condiţiile prevăzute de cartea I titlul IV, din Legea nr.161/2003, cu
modificările şi  completările  ulterioare,  în problemele supuse dezbaterilor Consiliului  local,  că  au

obligaţia să se abţină de la emiterea sau participarea ori adoptarea actului administrativ, de la

încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea produce un

folos material  , astfel cum rezultă din situaţiile prevăzute la art.228 alin.(1) lit. a) – f) din Ordonanța 
de Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările
ulterioare.

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art. 228 alin.(2) din Ordonanța
de Urgență  a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările
ulterioare, „(2) În exercitarea funcției, consilierul local (...) aflat în una din situaţiile
 prevăzute la alin.(1) are obligaţia  să anunţe la începutul şedinţei consiliului local (….) interesul
personal  pe  care  îl  are  în  adoptarea  hotărârii  respective,  anunţ  care  se  consemnează  în  mod
obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei”.

În situaţia prevăzută  la alin. (2),  în urma anunţării  interesului personal la începutul
şedinţei,  consilierii  locali  nu mai  sunt luaţi  în calcul  pentru cvorumul necesar  adoptării  hotărârii
consiliului, la care aceştia şi-au anunţat interesul şi nu au drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea
dispoziţiilor  art.228  alin.(1)  din  Ordonanța  de  Urgență  a  Guvernului  nr.  57/2019  privind  Codul
Administrativ,  cu  modificările  și  completările  ulterioare,  sunt  lovite  de  nulitate  absolută  în
condiţiile Legii nr. 176/2010, cu modificările şi completările ulterioare.

Fapta aleşilor locali de a încălca prevederile art. 228 alin. (1) din Ordonanța de Urgență
a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, şi
legislaţia în materie privind conflictul de interese constituie abatere disciplinară şi se sancţionează cu
diminuarea indemnizaţiei cu 10% pe o perioadă de maximum 6 luni. 

Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități cu privire la proiectele de hotărâre
aflate pe ordinea de zi?”

D-nul consilier Palcău Ciprian:

”La  punctul  14  de  pe  suplimentarea  ordinii  de  zi,  nu  particip  la  vot  și  la

dezbateri.”

D-na Borca-Lucan Laura Valentina:
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”La punctul 20 de pe ordinea de zi și la punctul 10 de pe suplimentarea ordinii

de zi nu particip la vot și la dezbateri.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

”La punctele 7, 8 și 9 de pe ordinea de zi, nu particip la vot și la dezbateri, având în
vedere că sunt reduceri de taxe la pensionari și fiind tânăr pensionar nu o să votez, îi rog pe domnii
consilieri locali care sunt pensionari, să se gândească bine, că este conflict de interese. Mulțumesc!”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

”Pentru ședința de astăzi  propun ca modalitate de vot,  votul  deschis prin ridicarea
mâinii. Supun la vot propunerea menționată, care se aprobă în unanimitate.”

           La punctul 1  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 503/03.11.2022 privind aprobarea Strategiei Integrate de Dezvoltare Urbană a
Municipiului Hunedoara pentru perioada 2021– 2030. 

Sedă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Mărginean Alexandru:
”S-a făcut un plan foarte  elaborat,  foarte  bine pus la  punct dar merita  să  facem o

broșură  după  el,  să-l  vadă  mai multă  lume. Chestiunea care vreau să  o ridic este că  în mijlocul
orașului este vechea stradă Moldovei, actuala 1 Decembrie unde sunt niște blocuri uitate de vreo 30 și
ceva de ani și e păcat pentru că zona aceea e ca și în Ukraina, mai rău ca la Kiev. Poate reușim să
vedem juridic cum putem intra în posesia acelor clădiri și ce trebuie să facem cu ele? Sunt un real
pericol pentru trecători, în față este o grădiniță, alături este o școală și pentru copii este un pericol, nu
vreau să spun mai mult. Poate încercăm juridic să găsim o soluție ca acele construcții, nu știu mai pot
fi folosite? Nu mai pot fi folosite? În urma unei analize făcute de proiectanți.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Societățile care dețin în proprietate acele blocuri sunt în faliment. Am avut procese pe
rol cu privire la demolarea acelor blocuri, din păcate instanța nu ne-a dat câștig de cauză cu privire la
demolarea lor, consideră că nu se impune demolarea lor. Au fost obligate acele societăți prin Hotărâre
Judecătorească definitivă să asigure paza și totodată împrejmuirea acelor blocuri. Suntem în situația
în care i-am notificat urmează prin executor judecătoresc să punem în aplicare acele sentințe. După
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un proces de 3 ani de zile aproape 4.”

D-nul Mărginean Alexandru:
”Nu sunt expert în construcții, dar în București sunt construcții de prin anii 40, care

arată mult mai rău decât acestea și sunt...infrastructura e mult mai proastă și se reabilitează. Poate o
gândim după o analiză aprofundată, dacă se mai poate face ceva. Că sunt betoane, efectiv betoane cu
armătură.”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”D-nul  consilier,  ca  să  fim și  mai  exacți,  sunt  proprietate  privată  a  unei  societăți
comerciale respectiv un lichidator în momentul de față, cred că în consiliul local trecut, am hotărât
darea în judecată și obligația de a le demola. Asta am cerut în instanță, instanța hotărăște. Indiferent
câtă dreptate am avea noi doar instanța poate hotărî așa ceva. Instanța a hotărât împrejmuire. Chiar
zilele trecute am semnat o adresă să se conformeze lichidatorul respectiv și să facă împrejmuirea. Am
încercat  inclusiv ce spuneți  dvs.  cu preluarea,  asta  a  fost  intenția  inițială.  Sunt  lucruri  vechi  din
perioada de dinainte de 1989, voi știți când au fost ridicate dar evident că și consiliul local trecut
exact ca și dvs. a sugerat și noi ne-am conformat, am început acțiunile în instanță. La un moment dat
avusese cred că vreo 9 amânări, tot cerea amânări.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Aproximativ vreo 3 ani jumate de zile a durat procesul. Nu sunt singurele blocuri
pentru  care  municipalitatea  a  deschis  proces,  din  păcate  este  o  intervenție  destul  de  promptă  a
creditorilor se consideră că prezintă un pericol dar nu se impune demolarea, pe cale de consecință
instanța a dispus doar împrejmuirea și asigurarea pazei.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 480/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 2 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect
de  hotărâre nr.  524/17.11.2022  privind  aprobarea  contribuţiei  lunare  de  întreţinere  datorată  de
beneficiarii,  aparţinătorii,  susţinătorii  şi/sau  de  reprezentanţii  legali  ai  acestora,  pentru  serviciile
furnizate de Unitatea de Asistenţă Medico - Socială „Părintele Arsenie Boca” Hunedoara.   

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget 
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.
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D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

”Există un amendament. Dacă îl mai susțineți d-le consilier, vă rog să-l citiți.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

”Mulțumesc!  Amendamentul  meu vizează  art.1  și  va  avea următorul  conținut:  Se aprobă
contribuţia lunară  de întreţinere în cuantum de  1.615 lei, datorată  de beneficiarii,  aparţinătorii,
susţinătorii  şi/sau de  reprezentanţii  legali ai  acestora, pentru serviciile  furnizate de  Unitatea de
Asistenţă Medico – Socială „Părintele  Arsenie Boca” Hunedoara, începând cu data de 01.01.2023.
Motivație:  inflația  comunicată  pe  site-ul  Ministerului  Finanțelor  și  a  Ministerului  Dezvoltării
Lucrărilor Publice pe anul 2021 este de 5,1%. Nu putem lua în calcul o inflație de 15,3% pe luna
Octombrie 2022, întrucât nu este oficială conform legii. Dacă proiectul era inițiat în luna Decembrie
2022, de ce nu s-a luat în calcul inflația pe luna Noiembrie 2022, care a fost de 16,8%? Mai mult,
toate proiectele propuse spre dezbatere propun inflația legală  de 5,1%, comunicată  de INS pentru
anul  2021.  Totodată  pe  lista  suplimentară  există  un proiect  de rectificare  a  bugetului  în  care  se
menționează un excedent al Unitatății de Asistenţă Medico – Socială „Părintele  Arsenie Boca” în
sumă de circa 200 mii lei. Este inadmisibil pentru cetățenii Municipiului Hunedoara ca să aprobăm
taxe mai mari ca și rata inflației anuală, într-un oraș sărac cu mulți pensionari. Nu mă așteptăm ca
membrii PSD, ce se crede un partid social, să ceară o majorare de 300 de lei, pentru a îngreuna viața
beneficiarilor aparținătorilor, context în care la alte proiecte nu se fac majorări, exemplu: biletele de
intrare la meciurile de fotbal. Și o completare, ieri în comisia juridică fiind perturbați de alte comisii
care au intrat peste noi, nu știu cum și de ce, d-nul viceprimar aici de față, în momentul în care scriam
amendamentul mi-a zis, citez:  scrie ce vrei, că oricum ți-l pic! Asta îmi demonstrează că membrii
PSD care vor vota acuma sunt simple marionete și cetățenii municipiului Hunedoara vor vedea cine îi
reprezintă.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”D-le consilier, haideți să vă spun și de ce vi-l pic! Pentru că v-am explicat și ieri dar
vă mai explic o dată. Aveam un profesor de istorie în liceu...!”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

”Dvs. nu puteți pica!”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Ba eu pot să votez cum vreau. Lăsați-mă să vă spun. Aveam un profesor de istorie în
liceu care zicea așa: mă, voi prindeți greu și uitați repede! Haideți să vă spun o chestie, dacă sunteți
atât de preocupat de problemele acestei comunități, să știți că ce faceți dvs. acuma sau ce vreți să
faceți și nu o să vă las să faceți, este să înrăutățiți starea acelor oameni. Dacă eu le dau 1600 de lei,
înseamnă că acei oameni vor trăi cu 1600 de lei. Eu mi-aș fi dorit ca și municipalitate să avem atâția
bani ca să le dau 10 mii de lei pe lună, nu 1600, nu 1800, aș fi vrut să le dau mai mult. Dvs. știți ce
faceți acuma? Faceți o propunere care va înrăutăți viața acelor oameni, care vor sta în frig și fără
mâncare. Eu cred că nu asta doriți și de aceea vi-l pic, și vi-l pic din tot sufletul și vă spun o treabă:
dacă nu vedeam bugetele mi-aș fi dorit să fac eu un amendament ca să le dăm 5000 de lei pe lună,
oamenii merită cât mai mult, pentru că sunt oameni săraci, sunt oameni cu probleme, sunt oameni
fără  aparținători,  ei  plătesc acolo 60% din pensie,  diferența oricum o pune municipalitatea.  Dvs.
micșorând acel cuantum, nu mă lăsați să le dau bani acelor oameni, de asta vi-l pic! Și vă mai spun
încă o dată, când faceți câte un amendament, nu o faceți cu patimă și nu căutați să găsiți virgula după
articolul 1878, vă rog eu frumos gândiți-vă și la oameni li gândiți-vă înainte de a face ceva.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

”Tocmai că mă gândesc la oameni. Eu  zic că ar fi mai bine să le închideți și centrul
acesta, cum l-ați închis pe cel de la Hășdat și să vă lăudați că luați diplome de excelență!”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

                        ”Vi s-a dat răspuns, d-le consilier nu intrați în polemică.”
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D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Nu intrați în polemică! Ați făcut un amendament, am răspuns la amendamentul respectiv.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”Ce ați spus este fals. Sunt pensionari la care aparținătorii pun 1800 de lei, nu pun numai 1000 de
lei.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

                        ”Să le ajute..”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

                        ”Pensia minimă este de 1000 de lei.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

                        ”D-le consilier, să le ajute Dumnezeu să poată să pună 5000 de lei.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

                        ”Este vorba de oameni, de aparținători.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

                        ”Păi ei au, nu cei care nu au!”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

                        ”Și aparținătorii?”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

                        ”Aparținătorii să-și întrețină părinții pentru că au, pentru cei care nu au îi întreținem
noi, dar lăsați-ne să-i întreținem la standarde cât mai mari de viață.”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

”Mulțumesc. Încercăm să evităm polemica.”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”O secundă! 

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

”Stați că mi-am adus aminte! Proiectul inițiat în luna Noiembrie în 17, nici nu putea să
fie inflația de pe Noiembrie, d-le consilier, că în Noiembrie nu știam inflația de pe Noiembrie, o
știam numai pe cea de pe Octombrie.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

”Dar ce ați pățit din Noiembrie până la sfârșitul anului?”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Ca să fim mai clari și să nu facem polemică. D-nul viceprimar răspunde de Direcția
de Asistență Socială. Ceea ce spune d-nul consilier Ionescu, este ca și cum ai avea un cadou otrăvit.
În  momentul  în  care  scazi  și  aici  se  află  și  directoarea  Unității  Medico  Sociale,  care  poate  să
confirme,  scăzând,  de  fapt  nu  mai  aloci  bani  din  partea  municipalității  pentru  aceste  cheltuieli.
Dânsul o pune invers. În ceea ce privesc marionetele PSD, d-le consilier, nu obișnuiesc să intru în
polemică să jignesc pe cineva, sper că nu am făcut-o niciodată, nici cu colegii de la PNL...”
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D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”...păi nu au trecut nici 3 minute de când ați spus că am pensie de invaliditate, eu am
pensie...”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Nu v-am jignit, păi nu pensie de invaliditate aveți?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”...am pensie militară de stat!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Aveți pensie de invaliditate, la origine.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”...nu e adevărat!„

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”...la origine. Vreți să citim? Citim?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”Citiți!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Eu nu .....a  avea pensie de invaliditate  nu este  o jignire! Este o jignire?  Nu văd!
Pensia de invaliditate pe care a obținut-o d-nul Ionescu de la Ministerul de Interne, este o jignire? Nu
este o jignire!”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”Din fericire am pensie militară!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Nu vreau să jignesc. Pensie de invaliditate obținută de la Ministerul de Interne...”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”...nici măcar nu știți categoriile de pensii militare.”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”D-nul, nu este o jignire, asta am vrut să spun. Ați avut pensie de invaliditate.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”Nu este adevărat!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Punem la dispoziție hotărârea instanței, scrie aici...”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”...instanța, dar mergeți la Casa de Pensii.”

D-nul primar Bobouțanu Dan:
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”Mai departe, în legătură cu marionetele, măsurați-vă cuvintele. Nu vă  ascundeți în
spatele  pensiei  de invaliditate,  crezând că  nu o să  vă  răspundă  cineva pentru că  nu ar  fi  moral.
Măsurați-vă  cuvintele, că  nici un consilier de la PSD și  nici de la alt partid, nu sunt marionetele
nimănui. Fiecare judecă  cu propriul cap, nu trebuie să-i spună viceprimarul, nu trebuie să-i spună
primarul sau secretarul general. Nu aveți nici un drept să jigniți pe nimeni. Discutăm aprofundat pe
fiecare  proiect.  Ați  avut  un  amendament,  vi  s-a  explicat  și  ieri  nu ați  înțeles  cum a  spus  d-nul
viceprimar, nu-i nici o problemă că nu ați înțeles, mai explicăm odată în sală că nu putem să scădem
contribuția, pentru că altfel ar rămâne acei oameni fără beneficiu de subvenție din partea primăriei
Hunedoara, d-na director, e adevărat?”

D-na Simona Cioaza - director Unitatea Medico Socială:

”Da este adevărat!”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”Este vorba de aparținători, care vor plăti de la 1517 de lei la 1800 de lei.”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Deci dacă nu ați priceput, o să vă mai explicăm o dată!”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”Nu pricepeți dvs.!”

D-nul primar Bobouțanu Dan:

”Noi pricepem toți.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”D-le consilier, e ca și cum ți-ai ține părintele cu 2 lei. Nu asta e important, important
e să le oferi un confort de viață, nu e important că dai 2 lei, 5 lei, trebuie să le aloci cât mai mult.
Care își permit să-și întrețină părinții, Doamne ajută să-i întrețină. Dar cei care nu-și permit, vrei să
moară de foame?”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”Deci, aparținătorii care nu au loc de muncă și au părinții....”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Aceia nu plătesc.”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

”Rugăminte! Haideți să depășim polemica....”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”...și cei care au salariul  minim....”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”D-nul  consilier,  nu  doare  cititul!  Că  așa  mi-ai  scris  dumneata  într-un...citește
regulamentul.”

D-nul consilier Ionescu Claudiu Ștefan:

 ”...și cei care au salariul  minim....”
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D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”....pun o cotă parte! Dar pentru părintele tău, ai pune oricât. Iar dacă vrei să pui mai
mult și nu poți, îți dă primăria, dar nu mă lăsați dvs. să dau, asta e problema, sau încercați să nu mă
lăsați că nu o să reușiți!”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

 ”Mulțumesc, trecem mai departe.”

Întrucât  nu mai  sunt  înscrieri  la  cuvânt,  se  trece la  votarea amendamentului  și  a
hotărârii pe ansamblu.

Se supune la vot amendamentul d-lui consilier Ionescu Claudiu care întrunește 1 vot
”pentru” (Ionescu Claudiu) și 18 voturi ”împotrivă”(Bolosin Florin, Borca-Lucan Laura, Butuc Ioan,
Costa  Diana,  Cristea  Maria,  Fetica  Andrei,  Ilea  Sorin,  Mărginean  Alexandru,  Muntean  Petru,
Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian, Predică Mihaela, Vasile
Marian, Vâlceanu Consantin, Voinia Claudiu).

Amendamentul nu a fost aprobat.

Hotărârea nr. 481/2022 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” ”(Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura, Butuc Ioan, Costa Diana, Cristea Maria, Fetica Andrei, Ilea Sorin, Mărginean

Alexandru, Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa

Sebastian,  Predică  Mihaela,  Vasile  Marian,  Vâlceanu  Consantin,  Voinia  Claudiu)  și  1  vot

”abținere” (Ionescu Claudiu).

La punctul 3 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect
de  hotărâre nr.  537/24.11.2022  privind  aprobarea  tarifelor  pentru  unele  contracte  de  închiriere,
potrivit  unor  clauze contractuale,  pentru  spaţiile  cu  altă  destinaţie  decât  locuinţă  şi  a  terenurilor
aparţinând domeniului public şi privat al municipiului Hunedoara, aflate în administrarea Consiliului
Local şi a altor instituţii publice ce sunt în subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara,
pentru anul 2023. 

Se dă cuvântul d-lui Primarpentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget 
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nusunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 482/2022 se aprobă în unanimitate.
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La punctul 4 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect
de hotărâre nr. 538/24.11.2022 privind stabilirea taxelor pentru utilizarea temporară  a unor bunuri
aparţinând  Municipiului  Hunedoara  şi/sau  aflate  în  administrarea  unor  instituţii  publice  din
subordinea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, pentru anul 2023.  

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget 
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 483/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 5 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect
de  hotărâre  nr.  541/28.11.2022  privind  stabilirea  taxelor  la  Serviciul  Public  Cimitirul  Municipal
Hunedoara, pe anul 2023. 

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget 
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 484/2022 se aprobă în unanimitate.
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La punctul 6 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect
de  hotărâre nr.  542/28.11.2022  privind  stabilirea  taxelor  pentru  utilizarea  temporară  a  locurilor
publice de desfacere din piețele, târgurile și oboarele din Municipiul Hunedoara și pentru serviciile
prestate de către Serviciul Public Administrația Piețelor Târgurilor și Oboarelor, precum și a tarifelor
de închiriere pentru unele contracte de închiriere, potrivit unor clauze contractuale, pe anul 2023. 

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget 
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Ionescu Claudiu:

”Ieri în ședința comisiei juridice, am solicitat niște informații despre Piața Obor. Mi s-
a răspuns prin intermediul d-lui secretar de către, cred, șeful piețelor, nu știu cine. Domnul a zis că
piața Dunărea este închisă și am întrebat din hotărârea cui? Și a zis că nu știe, sau pur și simplu s-a
luat  o  decizie.  Și  încă  nu am aflat  cine  a  luat  această  hotărâre  să  se  închidă  Piața  Dunărea,  în
contextul în care avem comercianți  care vin de la Pestișul Mare de la Cristur și  vor să-și  vândă
produsele. În prezent avem comercianți care vând în frig, afară. Aș vrea să știu din ce hotărâre, eu
știu că consiliul local al Municipiului Hunedoara, hotărăște!”

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„D-le director de la piață, ați fost ieri și ați explicat?”

D-nul director S.P.A.P.T.O. - Roncea Vasile:

”Am fost și am explicat.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Și ați explicat! Sunteți convins? Haideți mai explicați o dată.”

D-nul director S.P.A.P.T.O. - Roncea Vasile:

”Am explicat, dar se pare că nu am fost înțeles! Îi spuneam d-lui consilier, că golurile
economice care au avut loc de-a lungul anilor, știind, și dânsul știe, că acel complex nu a funcționat la
parametrii  care  au  fost  proiectați  pe  vremuri,  ne-a  obligat  la  scoaterea  comercianților  afară,  în
vederea reparațiilor care vor urma și bineînțeles eventual regândită și dată o altă destinație, dacă se va
pune problema. Deocamdată nu știm în viitor ce se va întâmpla, asta îi spuneam dânsului.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Haideți să vă spun, că am fost și eu acolo și spuneam și eu, dar o știți pe aia cu
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profesorul de istorie? Nu doresc comercianții, d-le consilier, să meargă acolo, pentru că nu au vad, ca
la Piața Obor. V-am mai explicat și ieri. Faceți dvs. o listă de comercianți, de 40 de comercianți care
merg acolo, și se pune discuția altfel. Nu o să găsiți!”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Și bătrânii care stau în aproprierea Pieței Dunărea, nu au dreptul să...”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”....dar bătrânii care stau în Micro 6, au dreptul?”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Au dreptul.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Și de ce nu faceți o piață și la Micro 6 și la Micro 5 și la mine în fața casei...”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Noi am fost votați să prosperăm orașul și să le asigurăm condiții de trai decente!”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Sunt de acord cu dvs. Au transport gratuit, toți. Acuma vă spun o treabă, eu deschid
piața și nici un comerciant nu vrea să-și vândă produsele, să-i bat?”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Eu nu am aflat  nici  în momentul de față  cine a dat  dispoziția să  se închidă  Piața
Dunărea.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Dvs. vorbiți acuma despre niște taxe și ajungem la Caiafa.”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Îmi răspundeți cine a dat dispoziția asta să se închidă Piața Obor?”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Nu are nici o relevanță.”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Primăria a închis Piața Dunărea și nu vrea să răspună!”

D-nul Voinia Claudiu Sorin:

 ”Nu erau comercianți în piață.”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:

 ”Primăria trebuie să observe anumite oportunități și să închidă sau să deschidă locații
în funcție de necesitățile economice ale societății.”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Când  teoretic,  se  va  deschide  Piața  Dunărea,  având  în  vedere  că  proiectul  este
întârziat de un an de zile?”

D-nul viceprimar   Olar Cătălin Florin:
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 ”Când o să se deschidă, dvs. o să fiți primul informat.”

D-nul Ionescu Claudiu:

”Mulțumesc!”

Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 485/2022 se aprobă cu 18  voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura, Butuc Ioan, Costa Diana, Cristea Maria, Fetica Andrei, Ilea Sorin, Mărginean

Alexandru, Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa

Sebastian,  Predică  Mihaela,  Vasile  Marian,  Vâlceanu  Consantin,  Voinia  Claudiu)  și  1  vot

”abținere” (Ionescu Claudiu).

La punctul 7 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect
de hotărâre nr. 543/28.11.2022privind stabilirea unor taxe aplicate de către Serviciul public Grădina
Zoologică Hunedoara, pe anul 2023.  

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget 
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

La acest punct d-nul consilier Ionescu Claudiu nu participă la vot și la dezbateri.

Hotărârea nr. 486/2022 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică Mihaela, Voinia Claudiu) și 3 voturi ”abținere” (Vasile Marian, Vâlceanu Consantin,

Costa Diana).

La punctul 8 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect
de hotărâre nr. 544/28.11.2022 privind stabilirea taxelor aplicate de către Complex Sportiv „Michael
Klein” Hunedoara şi Ştrandul Municipal, pe anul 2023. 

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

14



„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.

  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

La acest punct d-nul consilier Ionescu Claudiu nu participă la vot și la dezbateri.

Hotărârea nr. 487/2022 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică Mihaela, Voinia Claudiu) și 3 voturi ”abținere” (Vasile Marian, Vâlceanu Consantin,

Costa Diana).

La punctul 9  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre nr. 545/28.11.2022 privind stabilirea taxelor la Muzeul Castelul Corvinilor Hunedoara pe
anul 2023. 

Se dă cuvântul d-lui Primarpentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridice.
   -     Comisia de Urbanism
   -    Comisia de Comerț.  
  -     Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

La acest punct d-nul consilier Ionescu Claudiu nu participă la vot și la dezbateri.
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Hotărârea nr. 488/2022 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică Mihaela, Voinia Claudiu) și 3 voturi ”abținere” (Vasile Marian, Vâlceanu Constantin,

Costa Diana).

La punctul 10 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută). Proiect de hotărâre
nr. 546/29.11.2022  privind  stabilirea taxei, în vederea  utilizării  unui spațiu din cadrul Casei de
Cultură a municipiului Hunedoara, pe anul 2023.  

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

  -     Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Deși Casa de Cultură a municipiului Hunedoara trebuia să fie inaugurată la 1 Ianuarie
2022,  în  prezent  nu  este  inaugurată,  este  folosită  pentru  fasole  și  cârnați  dați  de  PSD de  Ziua
Națională a României. Am văzut că se majorează taxele de la 300 lei la 400 lei, adică o creștere de
25% în contextul în care se clamează inflația pe 2021 de 5,1. Eu zic că ar trebui să rămână tot 5,1.
Mulțumesc.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Dacă îmi permiteți.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Vă rog domnule Primar.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnul consilier bate câmpii ca de obicei. Nu are de unde să știe când trebuie să fie
deschisă Casa de Cultură. Încă nu a apucat să facă o sesizare să depășească acel număr de sesizări, o
sută și ceva pe care le-a făcut la Primăria Hunedoara ținând în loc câțiva angajați pe o perioadă de
jumătate de an. Că  asta își  propune, să  blocheze Primăria Hunedoara.  Pe tema asta nu a făcut o
sesizare, deci nu știe când se va deschide sau se va redeschide. ”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Mi-a răspuns domnul Nistor. În Noiembrie 2022.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu intrați în polemică cu mine. Că eu nu vă întrerup niciodată. Aveți bunul simț să vă
abțineți atâta timp cât vorbesc. Da?”
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D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da, am înțeles. Să trăiți!”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Mulțumesc. Deci ca atare, Casa de Cultură se va deschide în momentul în care se va
face  recepția  finală  iar  Consiliul  Județean  va  obține  avizul  I.S.U.  Până  una  alta,  pentru  sala  de
spectacol trebuie obținut un aviz I.S.U.

În ceea ce privește atacul politic, la 1 Decembrie ... i s-a răspuns domnului Ionescu pe
una din sutele de sesizări pe care le-a făcut până acum...”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„O sută și...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„O sută și, mă scuzați. I s-a răspuns că nu s-a dat de către nimeni fasole cu cârnați. Și
nu s-a dat! Acuzații de genul acesta, duse în derizoriu evident, că dacă colegii de la PNL au dorit ca
să-și cumpere o caserolă de fasole cu cârnați puteau să-și cumpere așa cum și-au cumpărat și colegii
de la PSD care au binevoit să vină la invitația Primăriei la acest eveniment. Bineînțeles că domnul
consilier susține peste tot că nu este invitat, dar de fapt el nu vine niciodată. La nimic.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu mă pot afișa cu posibili infractori.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Iar mă întrerupeți?”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Vă rog să păstrăm solemnitatea dezbaterilor. Nu mai intervenim unii peste alții.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu vă ascundeți în spatele pensiei de invaliditate că la un moment dat îmi ies din
pepeni.  Stați  si  ascultași  explicația,  da?  Ca atare,  nu s-a dat de către nimeni, nimic.  Fiecare își
cumpără  pe banii lui. Dacă  eu vreau să-i fac cinste domnului consilier și  mă  refuză,  e problema
dânsului, dacă  nu mă  refuză  foarte bine. Iar  Casa de Cultură  o să  anunțăm în momentul  în care
Consiliul  Județean  finalizează  recepția  lucrărilor.  Taxa respectivă  este  stabilită  pentru  anul  viitor
pentru că sunt convins că cât de curând vom anunța oficial că se deschide și avem nevoie de o taxă
pentru sala de spectacol. Sala de sus. Mulțumesc!”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Totuși, nu ne-ați explicat de ce e majorarea de 25%.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Vă avertizez domnule consilier, polemica nu se face așa. Vi s-a dat un răspuns, așa
că...”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Am drept la replică, domnule Președinte.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Dvs. uzitați mult prea des. De mult prea multe ori.”

D-nul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Dacă îmi permiteți, aici nu e cu drept la replică. Aici se pune o întrebare, se răspunde.
Nu trebuie ca răspunsul sa fie cel pe care vreți să îl auziți.”
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D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Domnule viceprimar, v-a dat cineva cuvântul să-l luați?”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Deja depășiți măsura domnule consilier. Eu cred ca ar trebui să vă întoarceți la cei
șapte ani de acasă.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Dacă îmi permiteți domnule Președinte, aș vrea să dau eu un răspuns tehnic care să
fie valabil pentru tot ce înseamnă stabilirea taxelor. Cu privire la inflație dvs. ați aprobat o hotărâre de
consiliu prin care practic  toate taxele s-au majorat  cu rata  inflației.  Dacă  rămâneau doar pe rata
inflației, punctual pe rata inflației, nu se mai impunea să facem altă hotărâre. Dar, noi discutăm de
stabilirea taxelor unde, din diverse considerente, cu siguranță Casa de Cultură va oferi un alt confort
cetățenilor după ce va fi reabilitată, și s-a considerat, raportat la costul energiei și la multe altele că
aceasta ar fi valoarea cu care ar trebui să fie închiriată.  Deci acesta ar fi răspunsul tehnic. În rest
polemicile dvs...nu intru în ele.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 489/2022 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura, Butuc Ioan, Costa Diana, Cristea Maria, Fetica Andrei, Ilea Sorin, Mărginean

Alexandru, Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa

Sebastian,  Predică  Mihaela,  Vasile  Marian,  Vâlceanu  Constantin,  Voinia  Claudiu)  și  1  vot

”abținere” (Ionescu Claudiu).

La  punctul  11  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect de hotărâre nr. 547/29.11.2022 privind stabilirea taxelor ce vor fi aplicate de Clubul
Sportiv Corvinul 1921 Hunedoara,  pe anul 2023.

Se dă cuvântul d-lui Primarpentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
 -       Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Spre deosebire de alte hotărâri  nu se mai pune nici  măcar  inflația de 5,1 tarifele
rămânând ca în anul 2021 raportat la rata inflației. Mulțumesc.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu există întrebare.”
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D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Aveți ceva nelămuriri?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu, numai v-am spus ca nu se măresc taxele aici.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 490/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 12 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritate absolută).Proiect
de hotărâre nr. 548/29.11.2022 privind stabilirea de taxe, pe anul 2023, pentru serviciile prestate la
Starea Civilă.  

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 491/2022 se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică Mihaela, Voinia Claudiu) și 4 voturi ”abținere” (Vasile Marian, Vâlceanu Constantin,

Costa Diana, Ionescu Claudiu).

La  punctul  13  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect de hotărâre nr. 550/05.12.2022 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pe
anul 2023.

Se dă cuvântul d-lui Primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
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Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-     Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Dacă îmi permiteți.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Vă rog.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Așa cum ați citit și ați remarcat, impozitele și taxele locale indexate doar cu indicele
de  inflație  rămân nemodificate  și  pe  anul  viitor.  Dacă  am  vorbit  în  partea  cealaltă  de  anumite
majorări, vorbim de o altă componentă care ține și de cheltuielile respective. Deci putem spune, mai
ales că s-a și votat, impozitele și taxele cetățenilor pe proprietate în municipiul Hunedoara rămân
neschimbate și pentru anul viitor. Vă mulțumesc pentru vot.”

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 492/2022 se aprobă cu 16 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică  Mihaela,  Voinia  Claudiu,  Ionescu  Claudiu)  și  3  voturi  ”abținere”  (Vasile  Marian,

Vâlceanu Constantin, Costa Diana).

La punctul 14 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de hotărâre
nr.  564/09.12.2022 privind aprobarea încheierii  Protocoalelor de colaborare din cadrul  proiectului
„HUB de servicii  MMSS -SII MMSS”, cod MySmis 130963, între Ministerul Muncii și Solidarității
Sociale și Unitatea Administrativ Teritorială (UAT) Municipiul Hunedoara, prin Direcția de Asistență
Socială a municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul d-lui viceprimar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 493/2022 se aprobă în unanimitate.
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La  punctul  15  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect de hotărâre nr. 565/12.12.2022 privind  aprobarea  proiectului  “GAME - Generația
Milenium, Activă și Entuziastă prin activitați outdoor“ și a cheltuielilor legate de proiect.

Se dă cuvântul d-lui viceprimar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică. 
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
   -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 494/2022se aprobă în unanimitate.

La punctul 16 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea calificată).Proiect de hotărâre
nr. 566/12.12.2022 privind aprobarea vânzării prin licitație publică a terenului intravilan în suprafaţă
de 82 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. Severin, FN, jud. Hunedoara, înscris în CF nr.75735
Hunedoara nr. cadastral 75735, aparţinând domeniului privat al Municipiului Hunedoara .

Se dă cuvântul d-lui viceprimar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 495/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 17 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de hotărâre
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nr.  567/12.12.2022  privind  aprobarea  alocării  sumei  de  până  la  1.860  lei,  din  bugetul  local  al
municipiului  Hunedoara,  pentru premierea a  două  familii  care sărbătoresc anul acesta „Nunta de
Aur”.

Se dă cuvântul d-lui viceprimar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 496/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 18 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect de hotărâre
nr.  568/12.12.2022  privind  acordarea  unui  mandat  special  reprezentantului  Consiliului  Local  al
Municipiului  Hunedoara  în  Adunarea  Generală  a  Asociaților  la  societatea  Parc  Industrial  SRL
Hunedoara.

Se dă cuvântul d-lui viceprimar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul Viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nusunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 497/2022 se aprobă în unanimitate.

La  punctul  19  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect de hotărâre nr. 569/13.12.2022 privind aprobarea prelungirii duratei contractelor de
închiriere având ca obiect bunurile aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara și date în
administrarea  Serviciului  Public  Administrația  Piețelor,  Târgurilor  și  Oboarelor  din  municipiul
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Hunedoara.

Se dă cuvântul Viceprimarului pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

-      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 498/2022 se aprobă în unanimitate.

La  punctul  20  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect  de  hotărâre nr.  570/13.12.2022  privind  acordarea  de  stimulente  financiare
personalului  medical  și  de  specialitate  din  cadrul   Spitalului  Municipal  „Dr.  Al.  Simionescu”
Hunedoara.

Se dă cuvântul Viceprimarului pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

                      În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Mulțumesc,  domnule Președinte.  Duminică  seara am făcut  o adresă  către  Spitalul
municipal și către domnul Primar și a fost înregistrată Luni, și Duminică seara am luat legătura cu
domnul  Budae  personal,  ca  la  comisia  care  a  avut  loc  ieri  să  m-i  se  aducă  niște  informații.  La
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comisie, inițial nu a venit nimeni, s-a prezentat o doamnă, care n-a putut...”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Care nu era chiar nimeni. Nu e politicos să o faceți nimeni.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu mă întrerupeți, va rog frumos.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Dvs. întrerupeți permanent. Atunci când pe o doamnă o numiți un nimeni ar trebui să
vă asumați.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Îmi pare rău ca ați înțeles greșit.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Am înțeles formularea dvs.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Deci a venit un reprezentant al Spitalului care nu a putut să îmi răspundă cu privire la
câte persoane vor beneficia de acest stimulent și există un regulament interior de acordare a acestor
stimulente pe care Consiliul Local nu l-a văzut și cred că a vota așa pur si simplu în orb nu cred că
este în regulă. Mulțumesc.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Bun. O să dau cuvântul domnului...”

D-nul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Lăsați-mă vă rog numai o secundă. V-am zis-o oare pe aia cu profesorul de istorie?
Nu haideți sa va spun. Vi s-a mai explicat și ieri. Au fost 30 de oameni sau în jur de 30. Regulamentul
se va întocmi după ce se va vota aceasta hotărâre pentru ca să știe pe ce întocmesc regulamentul. Dar,
o să îi dau cuvântul domnului manager ca să explice. Și încă o dată domnule manager, vă felicit că
răspundeți Duminica seara la orice cetățean, inclusiv la domnul consilier.”

D-nul Budae – manager Spitalul Municipal Hunedoara:

„Bună ziua. Doamnelor si domnilor consilieri, domnule Primar. Este adevărat că am
avut un mesaj, cred că Duminica seară, nu l-am văzut Duminica seara, era târziu, l-am văzut cred că
Luni pe la prânz. Să ne fie cu iertare dar noi în perioada asta am avut de făcut acte pentru minister,
am lucrat până seara cu colegii mei să facem deconturile pentru RMN. M-am folosit de introducerea
asta să  vă  mulțumesc fiindcă  știu că  ați  avut un an greu financiar dvs.  Consiliul  Local, Primăria
Hunedoara dar ați găsit resurse să puneți acolo 120.000 de euro cofinanțarea la RMN. A trebuit să
facem actele contratimp pentru că dacă nu le trimiteam la minister până la finalul anului pierdeam
finanțarea.

Mai mult decât atât, anul 2023 o să înceapă cu niște modificări în contractul cadru la
Casa de Sănătate cu spitalele și la fel, o altă echipă a spitalului a lucrat până târziu să putem să ne
facem cifrele, să maximizăm contractul că noi de acolo luăm  banii, sprijinul îi Primăria Hunedoara și
munca medicilor și a oamenilor din spital.  Am trimis-o pe colega mea. Nu am avut timp să încheg un
răspuns așa cum trebuie cu tot ce era acolo. Am trimis-o la comisia juridică pe colega mea, pe șefa
RUNOS care avea unele informații, eu am venit cu un draft de răspuns și pot să vă răspund acum.
Acesta este motivul pentru care nu am trimis un răspuns profi să îi spun așa.

Sunt 38 de persoane  care noi propunem să  beneficieze de acest  stimulent.  Este al
treilea sau al patrulea an în care Consiliul Local aprobă acordarea acestor stimulente conform legii,
din venituri proprii. Dacă spitalul generează venituri proprii și avem bani, putem da, dacă nu, nu dăm.

Încă o diferență pe care Spitalul Hunedoara o face, dacă dvs. aprobați și anul acesta, și
domnul Viceprimar bine spunea regulamentul se face după ce se aprobă, așa s-a făcut. Apropo, am
avut același profesor de istorie, domnule Viceprimar.

Așa cum știți, în 2019 cred sau 2018 a venit o lege prin care personalul sanitar trebuia
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să  beneficieze  de  creșterea  salariilor.  Ulterior  a  venit  un  act  normativ  care  spunea  că  medicii,
asistentele și managerul o să le crească salariile de atunci la nivelul de la 2022. Ceilalți, economiști,
juriști, muncitori trebuia să le crească etapizat cu 25% în fiecare an. În această perioadă li s-a dat doar
o majorare în cei patru ani 25%, restul au venit alte modificări și s-a trenat, oamenii au rămas doar cu
un 25%. Noi am considerat că este normal, este etic pentru oamenii care lucrează, am trimis niște
referate la șefii de structuri pe care managerul, este apanajul managerului să aprobe, dacă Consiliul
Local aprobă acest stimulent.

Și vreau să  vă  spun o diferență  de alte spitale, chiar apropiate.  Spitalul Hunedoara
acordă stimulente oamenilor care muncesc. Niciodată managerul, directorul medical nu a luat un leu
și nu va lua. Pentru că nu consider că este etic. Vedeți alte hotărâri de consiliu din apropiere, cine ia
aceste stimulente ,de la alte spitale, că ia exact comitetul de conducere fără a da la oameni. Noi dăm
la oamenii care muncesc.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Era în întrebările mele adresate dvs. era problema medicilor pediatrii.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Discutăm despre stimulente domnule consilier. La diverse dacă vreți întrebați.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Ok. Ultima întrebare, care are legătură cu proiectul.”

D-nul Budae – manager Spitalul Municipal Hunedoara:

„Pediatria este un subiect important. Spuneți domnule consilier.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule manager. Haideți explicați până la capăt și pe urma, la diverse să rămâneți
să explicați despre restul. Bine? Avem o hotărâre de consiliu, pe marginea ei. Domnul consilier, îl
lăsați să vorbească?”

D-nul Budae – manager Spitalul Municipal Hunedoara:

„Eu din punct de vedere a justificării a solicitării de acordare a unor stimulente unor
colegi, personal nemedical: juriști, economiști, muncitori, eu am spus-o, va rog săîl aprobați, sunt
oameni care muncesc, sunt oameni care au pus osul, ca să spun așa.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Și oameni care nu au beneficiat de majorări salariale.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„În completare, dacă propuneți 38 de persoane care vor beneficia de aceste stimulente,
printre acești 38 este și Paul Bobouțanu medicul stomatolog care de la 1 Decembrie ...”

Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio
nu poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă.

D-nul Budae – manager Spitalul Municipal Hunedoara:

„Domnul consilier,  lăsați-mă  să  vă  răspund dacă  tot  m-ați  întrebat.  Domnul doctor
Paul Bobouțanu căruia îi mulțumesc public că a venit de la Sibiu să ne ajute în proiectul acesta, să vă
amintesc au fost două posturi scoase la concurs, au venit spre norocul nostru doi medici, ca să putem
dezvolta. În Ianuarie o să mai scoatem două și speranța mea e că cei doi să rămână și să mai vină încă
doi ca să facem garda completă. Și nu, nu va beneficia pentru că nu beneficiază nici un medic. Vă
spuneam este personal nemedical.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Mulțumesc frumos. Sper ca acel cabinet să funcționeze și noaptea că de aia e cabinet
de urgență.”
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D-nul Budae – manager Spitalul Municipal Hunedoara:

„Vă spuneam, ca să funcționeze noaptea trebuie ca să mai încadrăm încă doi medici ca
să putem face turele. Deocamdată, am făcut un program care cât de cât acoperă ziua. Este mult mai
mult decât nimic și să vă spun ceva, este ceva făcut pentru comunitate Spitalul, în primul rând cu
Primăria Hunedoara a făcut-o,este spital municipal, nu avem obligativitatea cum au județenele să aibe
cabinet stomatologic. Noi am spus să facem ca erau solicitări foarte multe. Sunt oameni care nu-și
permit,  măcar  chestiile  de urgență.  Am făcut-o tocmai  pentru  comunitate,  nu eram obligați  să  o
facem. Este un serviciu în plus. Da, și ținta e să facem 24, e adevărat. ”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Era o paralelă între medicii pediatrici și medicii stomatologi..”

D-nul Budae – manager Spitalul Municipal Hunedoara:

„Vă  spun despre medicii pediatrii...este o problemă reală pediatria. Este o problemă
reală,  Spitalul  Municipal  Hunedoara are în momentul  de față  angajați  4 medici  dintre care două
doamne doctor sunt în concediu de maternitate,  creșterea copilului. Concediul lor se va termina, cei
2 ani, în Iunie 2023, deci vor reveni la post. M-ați întrebat acolo și vă și spun. Garda este incompletă.
Sunt lucruri care pot fi făcute, sunt lucruri care nu depind doar de tine. Absența medicilor pediatrii în
zonă,  în județele acestea este o realitate.  Și  ca să  arăt  ca este așa vă  rog sa urmăriți  garda de la
Spitalul Municipal de Urgență Petroșani care este acoperită în luna Decembrie 2022 -  8 zile. Nu sunt
medici pediatrii. Nu îi putem inventa. Dar putem face lucruri. Avem doi rezidenți de anul IV pe lângă
cei patru care vor veni. Avem cinci medici, m-am dus la Timișoara în Clinică și am adus cinci medici
tineri, îi vedeți pe liniile de gardă: doctorița Muncuș, Predescu, Miloșteanu, ș.a care vin la 2, 3 gărzi.
Sper că vor rămâne anul viitor o parte cel puțin din Timișoara să se aloce la Hunedoara. Am făcut
hârtii  la Societatea Română  de Pediatrie.  M-am dus și  la Cluj zilele  trecute,  cum am încercat  la
Timișoara, să găsesc și la Cluj. Deci acțiuni în sensul ăsta facem. Din păcate nu ține doar de noi. Nu
putem inventa medici pediatrii. Dacă cu mult timp în urmă nu au fost scoase suficiente posturi la
rezidențiat în țară, asta este. Dar este o problemă. Pe de altă parte vreau să fiți conștient de un lucru.
Activitatea pediatrică este acoperită ziua. Dar sunt câteva urgențe noaptea care nu pot fi gestionate și
trebuie trimise la Deva. Dar grosul copiilor vin ziua, îl ia doamna doctor Terzea, doamna doctor Gal
care sunt în Policlinică și pe secție.

Și acuma pot să vă spun și eu ceva. V-ați permis zilele trecute să acuzați în spațiul
public chiar și la nivel așa insinuant, vis-a-vis de concursul de la spital. Eu nu o să intru în polemică
cu dvs. fiindcă am multe de făcut, chiar multe. Dar o să vă contacteze o casă de avocatură și îi veți
explica unui judecător ce ați vrut să spuneți acolo. Fiindcă dacă sesizați actul de corupție trebuia să
veniți  la mine. Erați  partenerul meu. Sau, la organele abilitate. Dar nu puteți  să lansați  în spațiul
public acuzații de genul ăsta. Vă mulțumesc. ”

D-nul viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Domnul manager, am și eu o întrebare. Garda de psihiatrie e asigurată?”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Dacă îmi permiteți 10 secunde. Pentru că domnul Ionescu face o paralelă care de fapt
este un atac ironic și lipsit de bun simț. Eu am doi copii medici, nu unul singur. Ambii sunt medici.
Este greu să aduci un copil acasă în Hunedoara, și o știți și dvs. Faptul că din sistemul privat vine să
ajute și sistemul de stat și domnul Ionescu acuză insinuând cine știe ce, este o lipsă de bun simț ieșită
din comun. Aș vrea să îmi aduc și fata acasă.”

D-nul Budae – manager Spitalul Municipal Hunedoara:

 „Eu m-aș bucura să vină și fiica dvs. Asta vroiam să vă spun. Un medic de excepție.
Coordonatoarea echipei de transplant de la Timișoara, aș vrea să vină. Sunt convins că nu o să vină la
Hunedoara, dar aș vrea. Dacă puteți domnule Primar să o aduceți!” 

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

În momentul în care aceste ședințe publice sunt urmărite de atâția oameni, medici,
părinți de medici, oare ce gândesc despre noi, când ești acuzat că ai reușit să aduci totuși pe cineva pe
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o perioadă de timp probabil, să ajute la un asemenea proiect? Cam cum te simți ca părinte sau ca
medic? Cam cum te simți ca angajat în spital când domnul consilier, cu subiect și predicat, în spațiul
public spune că știe deja că următoarele concursuri de la spital sunt scoase pe șpagă. Eu vă felicit
domnule manager că luați poziție și cred că nu trebuie să ne jignim, nu trebuie să folosim cuvinte
dure, întotdeauna instanța este cea care hotărăște dacă ai greșit sau nu ai greșit. Dar vă rog să mă
credeți, faceți dvs. tot efortul ca prin vot să ridicăm Spitalul la un nivel la care l-au dorit și cei care l-
au construit.  De aceea acel  premiu de excelență  nu este  adresat  Primarului,  domnule consilier și
domnilor, este adresat celor din echipa de Fonduri europene, Achiziții Publice, Direcției Economice,
spital, care au muncit și care au demonstrat că prin proiectele acestea europene, fără bani mulți din
bruma noastră de sărăcie am reușit să ajungem la un nivel de spital județean. Și facem tot efortul
acolo unde trebuie, cum este cazul pediatriei, și pe bună dreptate, avem discuții zilnic cu domnul
manager să aducem pediatrii. Normal că avem aceste discuții, normal că ne dorim. La un moment dat
de la Ministerul Sănătății ne-au spus: domnilor, voi ce faceți? Câte linii de gardă vreți? Că nu sunteți
spital județean.  Și noi tot am insistat. Dvs. ați văzut acest proiect cu RMN-ul. Știți bine că aceste
aparate se dau de către Ministerul Sănătății doar spitalelor județene. Și totuși am reușit să aducem un
RMN, pe banii  Ministerului  Sănătății,  plătind doar  aceea cofinanțare,  dvs.  ați  votat-o,  la spitalul
municipal.  Nu Hunedoara,  spital municipal. Așa cum este spital municipal  la Brad, la Lupeni,  la
Orăștie și unde doriți dvs. în țară unde este doar municipal. Avem și un RMN. De aceasta mă dor
jignirile. Ce rost își au? Să scoți în evidență cine știe ce? Felicitări domnule manager pentru răspuns!”

D-nul Alexandru Mărginean:

„Domnule Primar, unii dintre noi nu reușesc să își adune copiii acasă. Mulțumesc la
Dumnezeu că ne vin copiii acasă. Noi ne-am dori să fie acasă permanent.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
La acest punct d-na consilier Borca-Lucan Laura, nu participă la vot și la dezbateri.
Hotărârea nr. 499/2022 se aprobă în unanimitate cu 18 voturi ”pentru”.

Se ia o pauză pentru primirea colindătorilor.

La  punctul  21  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect  de  hotărâre  nr.  571/13.12.2022  privind  acordarea  unui  mandat  special
reprezentantului  Municipiului  Hunedoara în Adunarea Generală  a Asociaţilor la Societatea PRIM
TRANSPREST HUNEDOARA S.R.L.

Se dă cuvântul Viceprimarului pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Comerț.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 500/2022  se aprobă cu 18 voturi ”pentru”(Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică Mihaela, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana, Voinia Claudiu) și 1 vot
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”abținere” ( Ionescu Claudiu).

La  punctul  22  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect de hotărâre nr. 576/14.12.2022 privind prelungirea contractelor de închiriere pentru
unitățile locative construite de către Agenţia Naţională pentru Locuinţe din municipiul Hunedoara,
Str. Luncii, nr. 2, blocul 7.

Se dă cuvântul Viceprimarului pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -     Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 501/2022 se aprobă în unanimitate.

La  punctul  23  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

absolută).Proiect  de  hotărâre  nr.  578/14.12.2022   privind  acordarea  unui  mandat  special
reprezentantului Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a ASOCIAŢIEI DE DEZVOLTARE
INTERCOMUNITARĂ „Sistemul Integrat de Gestionare a Deșeurilor Județul Hunedoara”.

Se dă cuvântul Viceprimarului pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -     Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 502/2022 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică Mihaela, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana, Voinia Claudiu) și 1 vot

”abținere” ( Ionescu Claudiu).

            La  punctul  24  al  ordinii  de  zi (Hotărârea  se  adoptă  cu  majoritatea

calificată).Proiect de hotărâre nr. 581/14.12.2022privind propunerea de trecere a unui  teren  aflat în
proprietatea Statului  Român şi  în  administrarea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Hunedoara,  în
proprietatea privată a actualilor  deţinători ai construcţiei.

Se dă cuvântul Viceprimarului pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul viceprimar Cătălin Florin Olar:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 503/2022 se aprobă în unanimitate.

           La punctul 25  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr.585/20.12.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 175/2020
privindaprobarea  documentației  de  avizare  a  lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  şi  a  indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție ”Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de
învățământ profesional și tehnic (licee tehnologice și școli profesionale) din municipiul Hunedoara –
Liceul Tehnologic ”Constantin Bursan”, atelier școală + corp liceu”- clădire corp liceu.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:
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  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 504/2022 se aprobă în unanimitate.

          La punctul 26  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr.586/20.12.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 174/2020
privind  aprobarea  documentației  de  avizare  a  lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  şi  a  indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție ”Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de
învățământ profesional și tehnic (licee tehnologice și școli profesionale) din municipiul Hunedoara –
Liceul Tehnologic ”Constantin Bursan”, atelier școală + corp liceu”- clădire atelier școală.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 505/2022 se aprobă în unanimitate.

          La punctul 27 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect  de  hotărâre  nr.587/20.12.2022  privind  aprobarea  proiectului  „Reabilitarea/  modernizarea/
dotarea unităților de învățământ profesional și  tehnic (licee tehnologice și  școli profesionale) din
municipiul  Hunedoara – Liceul Tehnologic ”Constantin Bursan”, atelier școală  + corp liceu” și  a
cheltuielilor legate de proiect.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.
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Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 506/2022 se aprobă în unanimitate.

           La punctul 28 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 588/20.12.2022  pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 135/2020
privind  aprobarea  documentației  de  avizare  a  lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  şi  a  indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție „Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de
învățământ  obligatoriu  (învățământ  primar  și  gimnazial)  din  municipiul  Hunedoara  -  Colegiul
Național  de  Informatică  ”Traian  Lalescu”  –   clădire  învățământ  primar  +  clădire  învățământ
gimnazial”- CORP A.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 507/2022 se aprobă în unanimitate.

           La punctul 29 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 589/20.12.2022 pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local nr. 136/2020
privind  aprobarea  documentației  de  avizare  a  lucrărilor  de  intervenție  (DALI)  şi  a  indicatorilor
tehnico-economici pentru obiectivul de investiție „Reabilitarea/ modernizarea/ dotarea unităților de
învățământ  obligatoriu  (învățământ  primar  și  gimnazial)  din  municipiul  Hunedoara  -  Colegiul
Național  de  Informatică  ”Traian  Lalescu”  –   clădire  învățământ  primar  +  clădire  învățământ
gimnazial”- CORP B.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.
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D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 508/2022 se aprobă în unanimitate.

          La punctul 30 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 590/20.12.2022  privind aprobarea proiectului „Reabilitarea/ modernizarea/
dotarea  unităților  de  învățământ  obligatoriu  (învățământ  primar  și  gimnazial)  din  municipiul
Hunedoara  -  Colegiul  Național  de  Informatică  ”Traian  Lalescu”  –   clădire  învățământ  primar  +
clădire învățământ gimnazial” și a cheltuielilor legate de proiect.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 509/2022 se aprobă în unanimitate.
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         La punctul 31 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 592/20.12.2022 privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului
Hunedoara, pe anul 2022.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 510/2022 se aprobă în unanimitate.

La punctul 32 al  ordinii de zi (Hotărârea se adoptă  cu majoritatea absolută).  Proiect  de
hotărâre nr. 593/20.12.2022  privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli pe anul
2022 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în subordinea şi
finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 511/2022 se aprobă în unanimitate.
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                         La punctul 33  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr.594/20.12.2022pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local
nr.  164/2018  privind  aprobarea  contractării  unei  finanțări  rambursabile  interne/externe  pentru
realizarea obiectivelor de investiții de interes local, cu modificările și completările ulterioare.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 512/2022 se aprobă cu 18 voturi ”pentru” (Bolosin Florin, Borca-

Lucan Laura,  Butuc Ioan,  Cristea Maria,  Fetica Andrei,  Ilea Sorin,  Mărginean Alexandru,

Muntean Petru, Neamțiu Ioan, Olar Cătălin, Palcău Ciprian, Popa Mircea, Popa Sebastian,

Predică Mihaela, Vasile Marian, Vâlceanu Constantin, Costa Diana, Voinia Claudiu) și 1 vot

”abținere” ( Ionescu Claudiu).

La punctul 34 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).  Proiect de
hotărâre  nr.595/21.12.2022  privind  stabilirea  salariilor  de  bază  pentru  funcţionarii  publici  şi
personalul contractual din cadrul aparatului de specialitate al primarului municipiului Hunedoara, a
instituţiilor şi serviciilor publice, fără personalitate juridică, aflate în subordinea Consiliului local al
municipiului Hunedoara, pentru anul 2023.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
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  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
Dna consilier Borca-Lucan Laura Valentina nu participa la vot.

Hotărârea nr. 513/2022 se aprobă cu 18 voturi „pentru”.

           La punctul 35 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).Proiect
de hotărâre nr.596/21.12.2022  privind stabilirea salariilor de bază pentru personalul contractual din
cadrul  ClubuluiSportiv  Corvinul  1921  Hunedoara,  aflat  în  subordinea  Consiliului  local  al
municipiului Hunedoara, pentruanul 2023.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Domnul Ionescu, am crezut că v-au calmat colinzile, dar...”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Păstrați solemnitatea ședinței domnul Președinte vă rog frumos. Aș vrea să  știu ce
salariu  va  avea  domnul  Anton  Heleșteanu,  vicepreședintele  Clubului  Corvinul  Hunedoara.
Mulțumesc.”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Președintele de club dacă este aici.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Nu este.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Veți primi răspuns în scris.”

D-nul Secretar General Militon Dănuț Laslău:

„Vreau  să  vă  răspund eu că  până  la  urmă  nu  este  secret.  Dacă  vă  uitați  la  anexă
salariile nu sunt stabilite pe persoane, sunt stabilite pe funcții. Iar toate funcțiile sunt prevăzute cu un

35



salariu. Vedeți ce funcție deține și găsiți și salariul.” 

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Nu a găsit tabelul. Sau nu știa funcția.”

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 514/2022 se aprobă în unanimitate.

                       La punctul 36 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr.   597/21.12.2022 privind stabilirea salariilor de bază pentru funcţionarii publici
şi personalul contractual din cadrul Direcției de Asistență Socială a municipiului Hunedoara, serviciu
public cu personalitate juridică din subordinea Consiliului local al municipiului Hunedoara, pentru
anul 2023.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 515/2022 se aprobă în unanimitate.

                      La punctul 37 al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect  de  hotărâre  nr. 598/21.12.2022  privind  stabilirea  salariilor  de  bază  pentru  personalul
contractual din cadrul Unității de Asistenţă Medico-Socială ”Părintele Arsenie Boca” din subordinea
Consiliului Local al municipiului Hunedoara, pentru anul 2023.

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:
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  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.

Hotărârea nr. 516/2022 se aprobă în unanimitate.

              La punctul 38  al ordinii de zi (Hotărârea se adoptă cu majoritatea absolută).

Proiect de hotărâre nr. 599/22.12.2022 privind acordarea unui mandat special reprezentantului
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală Ordinară a Acționarilor la Societatea APA PROD
S.A. 

Se dă cuvântul d-lui primar pentru a prezenta Referatul de aprobare.

D-nul primar Bobouțanu Dan:

„Nu am nimic de adăugat.”

Pentru  operativitate,  Secretarul  General/Președintele  de  ședință  prezintă  avizele
adoptate de comisii, care au stat la baza proiectului de hotărâre mai sus menționat.

Comisiile  care  au  întocmit  avizele  și  le-au  înaintat  Secretarului  General  al
municipiului Hunedoara conform prevederilor art. 136 alin.(3) lit.(b) din Ordonanța de urgență a
Guvernului nr.  57/2019 privind Codul Administrativ,  cu modificările  și  completările  ulterioare
sunt:

  -      Comisia de Buget.
  -      Comisia Juridică.
  -      Comisia de Urbanism.
  -      Comisia de Comerț.
  -      Comisia de Cultură.

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea hotărârii pe ansamblu.
La acest punct d-nul consilier Palcău Ciprian nu participă la vot și la dezbateri.

Hotărârea nr. 517/2022 se aprobă cu 18 voturi ”pentru”.

La punctul 39 al ordinii de zi. Diverse.

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Înscrieri la cuvânt, vă  rog. Domnul Ionescu, domnul Mărginean. Atât deocamdată.
Aveți cuvântul.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Mulțumesc. Domnule Primar, în ședința trecută mi-ați spus că o să-mi comunicați în
scris cu privire la Registrul local al spațiilor verzi, despre buncărele antiaeriene. Din păcate, până la
acest moment nu am primit nici un răspuns. De asemeni, deși a trecut o lună de zile, lifturile de la
blocurile  aflate  în anvelopare încă  nu funcționează.  Sper că  mă  și  ascultați.  Domnul Primar,  mă
ascultați? Îmi puteți răspunde, vă rog? ”
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D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Ați terminat?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu. Dar aș vrea să nu uitați că poate sunt prea multe întrebări și...”

D-nul Viceprimar Cătălin-Florin Olar:

„Dar nu vă faceți probleme, întrebați.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Cu privire la blocul ANL dat în folosință. Am descoperit că avem o problemă destul
de ..., mă lăsați să vorbesc? Am descoperit că o locuință a fost acordată în mod ilegal. Este vorba de
locuința numitei  Sonia Truță  care prin  fals  în declarații  dată  la notar  a  obținut  o locuință  ANL.
Ulterior, la câteva zile am aflat că domnul Sebastian Bârgău, cel care v-a făcut campanie electorală
fulminantă, stă ilegal într-o locuință ANL situată la etajul IV, scara C, la doamna, domnișoara Harja.
Ulterior, am aflat că mai sunt trei locuințe în care se stă în mod fraudulos. Eu zic ar trebui să vă
aplecați cu atenție asupra modului de acordare ale blocului ANL, mai având în vedere că ați declarat
public că nu există nici un fel de greșeală acolo, și trebuie să verificăm toate dosarele ANL. 

Verificând site-ul  Primăriei  municipiului  Hunedoara am observat  cu surprindere că
avem un Administrator public, Todor Elena Ramona, un city-manager. Eu sincer, nu am văzut-o, nu
știu cine este și în mod normal ea ar trebui să fie aici, să ne explice, să ne dea foarte multe amănunte
cu privire la strategia de dezvoltare a municipiului Hunedoara, și eu cred că la următoarea ședință, ar
fi cazul, conform fișei postului dânsei (dacă nu are altă fișă făcută de dvs. cu alte activități) să vină
aici să  ne explice ce face, că eu nu știu, vine la serviciu? Eu chiar sunt curios cine este doamna
aceasta. Eu nu o cunosc...

Cu privire la Anton Heleșteanu. După cum știți, a avut loc un concurs...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

 „Întrebarea. Direct.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Păi stați să vă explic că...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

 „Lăsați, puneți întrebarea.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „A fost văzut în anturajul dvs. timp de o lună de zile. Ați fost la meciuri împreună. Ați
fost la un chef împreună,  înainte ca acesta să dea examen. A obținut postul, fiind singur pe post,
întâmplător  sau  nu.  Și  acuma  vă  întreb,  ceea  ce  ați  făcut  dvs.  se  numește  lobby sau  trafic  de
influență?

V-aș ruga ca în bugetul pe anul 2023 să fie cuprins și achiziția unui autocar pentru
Clubul Sportiv Corvinul Hunedoara. De ce îmi motivez asta? Pe faptul că am văzut că închirierea
unui autocar este la 8,5 lei kilometrul. Ceea ce înseamnă un cost foarte mare. Aproximativ 65.000 de
euro/an cu privire la transport. Eu zic că achiziția unui autocar care va fi inscripționat cu semnele
Clubului ar fi... ”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

 „Ați mai zis și data trecută. Sau ați uitat că ați mai zis?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Nu, eu am propus.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

Deci nu ați uitat?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:
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 „Nu.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„E ok atunci. Treceți mai departe. Haideți că poate mai sunt și alți colegi.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Da, mai este domnul Mărgineanu. Mulțumesc. Am aflat în momentul în care am votat
Consiliul de administrație la noua firmă înființată cu privire la ecologizare, la transportul gunoiului...
că  în  Consiliul  de  administrație  este  numita Stroia  Mihaela  din Deva,  care  este  soția  ziaristului
Tiberiu Stroia și în ședință, în comisia juridică m-am uitat pe CV și distinsa doamna ne spune că în
perioada 2016-2017 a fost detașată la Primăria municipiului Hunedoara de la o societate comercială.
Eu  vă  întreb,  nu  ați  avut  încredere  în  angajații  Primăriei  de  ați  adus  detașat  de  la  o  societate
comercială? O doamnă care este ziaristă și acei ziariști vă atacau la acel moment? Mulțumesc.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Răspunsul la întrebări sunt în termen de 30 de zile, da? Deci respectăm procedura
legală.  Ați  făcut  o plângere,  nu știu,  o  sesizare cu lifturile  care nu funcționează  și  ați  primit  un
răspuns. Dacă nu ați primit, o să-l primiți.

A fost acordată în mod ilegal o locuință ANL, vă rog să vă adresați organelor abilitate.
Ați  făcut și  o afirmație,  bănuiesc că  o susțineți.  Să  vă  adresați  organelor abilitate care trebuie să
verifice așa ceva. Eu nu fac parte din comisia de analiză a locuințelor.Eu nu acord locuințe. Este o
comisie formată din consilieri locali. Dacă au încălcat legea, dar nu că dvs. spuneți că au încălcat
legea nu că dacă, deci dacă acești colegi au încălcat legea, acești colegi trebuie să răspundă. ”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu am zis de colegi.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Păi, vezi unde dai și unde crapă?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Am zis că...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu, nu. Lăsați că nu v-am întrerupt. Iar începeți. Deci comisia, dacă ați încălcat legea,
evident domnul Ionescu în momentul de față va merge la Poliție, va face o plângere penală. Păi nu, că
sunteți obligat să o faceți pentru că ați acuzat public.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu mă obligă nimeni.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„La fel cum ați făcut și pentru aceea cu dalele care se cercetează. Cât despre domnul
care stă ilegal acolo, noi avem un administrator de bloc, să înțeleg că este o sesizare din partea dvs.,
administratorul blocului vă va da un răspuns.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Am făcut sesizarea și nu am primit răspuns.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Verificarea tuturor locuințelor ANL, nu știu în ce sens să  le verificăm? La ce vă
referiți?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Dosarele.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:
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„Mai aveți cumva iarăși o sesizare de acordare în mod nelegal?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Încă două.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Încă două, vă rog să le depuneți și pe acelea.
Administratorul  public are un contract  de management.  Contractul  de management

este cu Primarul, nu este cu dvs., are o fișă a postului și are evident și atribuții de ordonator principal
de credit. Mai departe ce concluzii trageți dvs., păstrați-le pentru dvs.

În ceea ce îl privește pe domnul Anton Heleșteanu care a fost la  chef  cu mine ...mă
iertați, iarăși vă depășiți atribuțiile din Codul administrativ. Eu mă pot duce la o onomastică, la un
botez, la o nuntă și cu domnul Mărgineanu.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

 „Era vorba înaintea unui examen, domnule Primar.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Mă  pot duce cu oricine, oriunde, pentru că  acest drept l-am câștigat  cu toți  în 22
Decembrie.  Să  ne amintim,  1989.  Cu oricine.  Și  cu domnul  Secretar,  și  cu  domnul  Viceprimar.
Înaintea unui concurs, unei numiri, mai ales că eu nu fac parte din nici o comisie de concurs care
există în Primărie, nu am dreptul legal. Nu știu ce vreți să insinuați dar eu vă sugerez să faceți dvs. și
aici o plângere penală că așa ar fi corect, dacă tot  acuzați de ceva, prezența la acest chef, parcă ați zis
da?”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Banchet, să îi zicem. Banchet cu 70 de persoane.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Să faceți dvs. și o plângere penală aici. Eu vă rog să faceți. Dar dacă dvs. nu faceți
aveți o mare problemă. Trebuie să faceți plângere penală că a fost la chef cu mine.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Nu este vorba de chef. Repet. A fost înaintea unui examen.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Faceți dvs. o plângere penală că s-a acordat o locuință nelegal. Că domnul Bârgău stă
nelegal. Pentru că așa ar fi corect, nu? Dacă acuzi, trebuie să și dovedești.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Aștept răspunsul Primăriei. Aștept ca să fie verificate dosarele. Că așa se face la o
Primărie.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Numita  Stroia  Mihaela  în  perioada  în  care  toate  angajările  erau  blocate  în  toate
instituțiile publice din România a fost detașată, la fel cum au mai fost detașate și alte zeci de persoane
pentru a putea asigura buna funcționare a Primăriei. Și nu doar la noi, și la alții s-a procedat la fel. Și
aici este o insinuare, faceți o plângere penală și aici că nu s-a respectat procedura. La toate insinuările
dvs. privind numele unor persoane, corect ar fi să faceți o plângere penală și noi să fim cercetați de
organele abilitate, nu de dvs că nu aveți calitatea asta. Cum nu aveți nici calitatea de a chema un
angajat al Primăriei la ordin, că nu este angajatul dvs..”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Era în consiliul de administrație, să ne spună ...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Nu facem polemică. Lăsați-mă să vă explic, da? Nu aveți dreptul dvs., dreptul îl are
comisia. Comisia formată din trei sau cinci membri hotărăște dacă...”
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D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Cu majoritate PSD...”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Da,  cu  majoritate  că  așa  a  votat  populația  Hunedoarei.  Cu  majoritate  PSD, aveți
dreptate, da. Cu majoritate PSD, pentru că noi putem da afară pe ceilalți dacă populația a votat, ca și
pe dvs. de altfel, să participe la aceste comisii. Și evident, fiind mai mulți este logic să fie majoritar,
dacă  erau mai puțini  nu erau majoritari.  Doar comisia,  spune Codul administrativ,  are dreptul  să
cheme pe angajat, și pe bună dreptate, în legătură cu ordinea de zi, doar anumite comisii au dreptul să
hotărască să verifice ceva, comisiile, nu domnul consilier Popescu. Că domnul consilier Popescu nu
are acest drept. Am mai avut un consilier local, din întâmplare chiar de la noi din partid și a doua zi s-
a dus și a verificat biletele pe la ștrand. M-i s-a atras atenția pe bună dreptate, de unde până unde un
consilier local verifică biletele la ștrand? Cam așa faceți și dvs. Comisia.

Consider  că  am răspuns  la  toate  întrebările.  În  afară  de  cele  cu  adrese,  biroul  de
Comunicare vă rog să verificați să fim în termenul celor 30 de zile de procedură legală.”

D-nul Claudiu-Ștefan Ionescu:

„Cu registrul local, au trecut 30 de zile.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„La celelalte nu mai avem la ce să dăm răspunsul în scris, pentru că am răspuns verbal.
Vă  mulțumesc. Și pentru că  nu mai sunt înscrieri la cuvânt, vă  rog domnule Președinte dacă  îmi
permiteți ... Ați rămas? Vă rog domnule consilier, îmi cer scuze.”

D-nul Alexandru Mărginean:

„Revin cu ideea cu stâlpii de pe 1848. Dar esența era...vroiam să spun altceva. Că ar fi
bine să fim mai drepți, mai buni. De mâine, de Luni, de la anul... Vă doresc Sărbători Fericite la toți
și liniștite cu pace în suflet și prin preajmă. Mulțumesc.”

D-nul Primar Dan Bobouțanu:

„Domnule Președinte de ședință, domnule Secretar, domnule Viceprimar, domnilor și
doamnelor consilieri, vă mulțumesc pentru activitatea depusă și în acest an, este o activitatea intensă
privind numărul de hotărâri de consiliu local  care au fost dezbătute și  aprobate de către dvs.  Vă
doresc un an așa cum îl doriți dvs. Sper ca cei care doresc, care nu au un alt plan pentru noaptea de
Revelion să vină în Piața Regele Ferdinand la un spectacol organizat  de Consiliul Local și Primăria
municipiului Hunedoara. Să fim mai buni, să fim mai drepți în fiecare zi nu doar de Luni. Și așa cum
au cântat și colindătorii, așa cum a cântat și domnul consilier Florin Bolosin, ultima frază care mi-a
rămas în minte: Crăciun Fericit!”

D-nul Claudiu Sorin Voinia:

„Sărbători în Lumină și un An mai bun! Declar ședința închisă.”

PREŞEDINTE,                                                                            SECRETAR GENERAL,     

Voinia Claudiu Sorin Militon Dănuț  Laslău 
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Întocmit,
Lavinia Oprișan
Mălai Teodora
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